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Protokół Nr VIII/2024 

Sesji Rady Powiatu w Pułtusku 

w dniu 25 listopada 2024 r. 

początek posiedzenia – godz. 14.00 
 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Tadeusz Nalewajk otworzył VIII Sesję Rady 

Powiatu w Pułtusku. Następnie podkreślił, iż Sesja jest transmitowana                               

i utrwalana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Tadeusz Nalewajk stwierdził, że zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 15 Radnych, co powoduje, że wszystkie 

decyzje oraz uchwały podjęte w dniu dzisiejszym będą prawomocne. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu powitał Radnych Rady Powiatu w Pułtusku, 

dyrektorów jednostek organizacyjnych powiatu, kierowników,  którzy 

uczestniczą w Sesji pod względem merytorycznym, przedstawicieli 

samorządów, laureatów konkursu „PRZYJAZNY KONSUMENTOWI" oraz 

wszystkich, którzy brali udział w tym konkursie.  

Ponadto poinformował, iż w dniu 20 listopada 2024r. wpłynął do niego, jako                      

do Przewodniczącego Rady Powiatu w Pułtusku wniosek                           

Zarządu Powiatu o zwołanie Sesji Rady Powiatu w trybie art. 15 ust. 7 ustawy                    

z dnia 5 czerwca 1998r. o samorządzie powiatowym. W związku z powyższym 

termin Sesji został ustalony na dzień dzisiejszy, informując wcześniej Radnych, 

gdyż nie jest to zwyczajowy dzień obrad, a przekazany porządek obrad Radni 

otrzymali wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej Sesji. 

Ad.2 

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji następnego  

punktu porządku Sesji Wręczenie statuetek zwycięzcom konkursu 

„PRZYJAZNY KONSUMENTOWI”. 
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Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk- poinformował, iż cyt. „Szanowni 

Państwo mam przed sobą wniosek skierowany do mnie, jako Przewodniczącego, 

ale Szanowni Państwo, w związku z powyższym, że corocznym zwyczajem jest 

nagradzanie laureatów konkursu „PRZYJAZNY KONSUMENTOWI", proszę                

o zabranie głosu Rzecznik Praw Konsumenta Panią Dorotę Ciosek.” 

Rzecznik Praw Konsumenta p. Dorota Ciosek- poinformowała, iż cyt. 

„Szanowni Państwo mam przyjemność poinformować, że dziś zostaną 

nagrodzeni laureaci XVI edycji konkursu „PRZYJAZNY KONSUMENTOWI". 

Jest to konkurs organizowany przez Zarząd Powiatu w Pułtusku, Pułtuską 

Gazetę Powiatową oraz Powiatowego Rzecznika Konsumentów w Pułtusku. We 

wrześniu konsumenci przy użyciu kuponów konkursowych, które były dostępne 

na stronie internetowej Powiatu Pułtuskiego, „Pultusk24” oraz drukowane                       

w Pułtuskiej Gazecie Powiatowej wskazywali najlepiej ich zdaniem 

funkcjonujące i najbardziej przyjazne przedsiębiorstwa w zakresie usług                              

i handlu na terenie Powiatu Pułtuskiego. Konsumenci zgłosili 109 firm                         

do konkursu. Łącznie do organizatorów wpłynęło 340 kuponów. Bardzo licznie      

i cieszymy się z tego, bo komisja konkursowa miała nad czym pracować. I tak 

już po raz szesnasty mieszkańcy Powiatu Pułtuskiego wybrali najlepszy podmiot 

działający w usługach na terenie Miasta Pułtusk i w tej kategorii laureatką 

została Pani Elżbieta Olbrych, prowadząca działalność gospodarczą pod nazwą 

„Elisabeth Salon Fryzur” przy ul. Traugutta 10 w Pułtusku. Zapraszam.                        

O wręczenie nagrody poproszę Pana Tadeusza Nalewajka Przewodniczącego 

Rady Powiatu w Pułtusku oraz Pana Jana Zalewskiego Starostę Pułtuskiego. 

Proszę Państwa „Elizabeth” to salon prestiżowy. Cieszy się profesjonalizmem                     

i miłą obsługą. Pracownicy salonu są specjalistami, którzy z włosów czynią 

cuda, oferując najnowsze trendy i stylowe cięcia włosów. Nieprzerwalnie                     

od 2018r. salon jest laureatem plebiscytu „Orły Fryzjerstwa”. W 2023r. salon 

znajdował się na liście rankingu najlepszych fryzjerów w Pułtusku. Dziś 

wręczenie Pani Elżbiecie statuetki jest szczególnym uhonorowaniem jej pracy, 



3 

 

ponieważ w tym roku Pani Elżbieta obchodzi jubileusz 30-lecia prowadzenia 

działalności. Gratulacje. Kolejna kategoria, najlepszy podmiot działający                       

w usługach na terenach wiejskich Powiatu Pułtuskiego. W tej kategorii 

laureatem został Pan Mateusz Szymański, który prowadzi działalność 

gospodarczą pn. „Mati Mateusz Szymański” w miejscowości Ostrówek 5, gmina 

Zatory. Zapraszamy. Pan Mateusz świadczy usługi dekarskie na wysokim 

poziomie. Jest w stanie wykonać najbardziej wymagające projekty. Do każdego 

zlecenia podchodzi indywidualnie i stara się, aby każdy klient był zadowolony                   

z efektu końcowego. Szybka i sprawna realizacja zleceń, pełen profesjonalizm. 

Od trzech lat na rynku. Kolejna kategoria, najlepszy podmiot działający                       

w handlu na terenie Miasta Pułtusk. W tej kategorii nagroda została przyznana 

Pani Iwonie Sitek prowadzącej działalność gospodarczą pn. „Top Moda”, sklep 

odzieżowy przy ul. Piotra Skargi 1 w Pułtusku. Zapraszamy. Pani Iwona                     

w swojej branży oferuje szeroki asortyment odzieży, nie tylko modnej, ale               

i trwałej. Ubrania pochodzą od najlepszych dostawców, dzięki czemu są dobrze 

skrojone i uszyte z dbałością o detale. Doskonale wie, jak przyciągnąć do siebie 

klienta. Jest profesjonalistką pod każdym względem. Pani Iwona w tym roku 

świętuje jubileusz 20-lecia prowadzenia działalności i wręczenie jej dziś 

statuetki jest uhonorowaniem jej pracy. W latach 2011-2012 nagrodzona przez 

konsumentów w konkursie „PRZYJAZNY KONSUMENTOWI”. Gratulacje. 

Kolejna kategoria, najlepszy podmiot działający w handlu na terenach wiejskich 

Powiatu Pułtuskiego. W tej kategorii laureatką została Pani Beata Andryszczyk, 

która prowadzi działalność gospodarczą pn. „Kwiaciarnia Kwiatowa Fantazja” 

przy ul. Pułtuskiej 65 w Winnicy. Kwiaciarnia, w której są zawsze piękne                       

i świeże kwiaty oraz bukiety na każdą okazję. Szeroki wybór gatunków roślin, 

profesjonalizm, umiejętność florysty z pięcioletnim doświadczeniem                             

w tworzeniu różnych kompozycji kwiatowych. Czym się wyróżnia? 

Dostępnością 24 godziny na dobę oraz w święta i niedzielę. Można już                           

z zewnątrz dostrzec wyjątkową atmosferę tego miejsca. W roku 2020 
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nagrodzona przez konsumentów w konkursie „PRZYJAZNY 

KONSUMENTOWI". Gratulacje. Proszę Państwa, wszystkie podmioty 

wytypowane przez konsumentów mogły zdobyć nagrodę dodatkową                              

w głosowaniu internetowym. W dniach od 7 do 13 października br. Pułtuska 

Gazeta Powiatowa przeprowadziła sondę internetową i jej wyniki przedstawi 

Państwu Pani Anna Morawska Redaktor Naczelna Pułtuskiej Gazety 

Powiatowej.” 

Redaktor Naczelna Pułtuskiej Gazety Powiatowej p. Anna Morawska- 

poinformowała, iż cyt. „Dzień dobry Państwu i gratuluję z góry osobom, które 

zdobyły najwięcej głosów internautów. Odczytuję wyniki. W kategorii 

najlepszych podmiot działających w usługach na terenie Powiatu Pułtuskiego 

najwięcej głosów oddano na Studio treningu personalnego „Gym Zone” Pana 

Tomasza Kowalskiego przy ul. Traugutta 10 w Pułtusku. Gratulujemy                           

i zapraszamy. Pan Tomasz prowadzi działania nowatorskie, czyli innowacyjne, 

które są siłą napędową w XXI wieku. Wprowadził na rynek nową, ulepszoną 

jakość usług. Studio treningu personalnego, którego istotą jest indywidualne 

podejście, skupienie się na jednostce. Klient ma się poczuć swobodnie                           

i komfortowo i tak zapewne się czuje. Pan Tomasz oferuje trening, który 

gwarantuje, że będzie bezpiecznie, zdrowo, efektywnie i bardzo pozytywnie. 

Kolejna kategoria to najlepszy podmiot działający w handlu na terenie Powiatu 

Pułtuskiego. W tej kategorii najwięcej głosów oddano na sklep odzieżowy „Top 

Moda” Pani Iwony Sitek przy ul. Piotra Skargi 1 w Pułtusku. Pani Iwona Sitek 

zostaje laureatką po raz drugi w tej kategorii. Gratuluję i zapraszam Panią 

Dorotę.” 

Rzecznik Praw Konsumenta p. Dorota Ciosek- poinformowała, iż cyt. 

„Szanowni Państwo, ale to nie koniec. Pośród osób biorących udział                             

w konkursie konsumentów komisja konkursowa w dniu 23 października br. 

wylosowała jeden kupon, którego właściciel zostanie nagrodzony upominkiem, 

zgodnie z regulaminem. Zapraszam Pana Romana Szymańskiego. Gratulacje dla 
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wszystkich zwycięzców. Dziękujemy za udział w konkursie konsumentom                                 

i zapraszamy do głosowania w przyszłym roku.” 

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził 5 minutową przerwę w obradach.                    

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady. 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji następnego  

punktu porządku Sesji Złożenie ślubowania przez radnego. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk- poinformował, iż cyt. „Szanowni 

Państwo, jeszcze chwila. Ja zaraz poproszę Państwa o powstanie, ale muszę 

troszkę skomentować, bo to jest ważna chwila dla nas wszystkich, a szczególnie 

dla Pana Radnego. Szanowni Państwo, z dniem 13 października br. na mocy 

postanowienia Komisarza Wyborczego w Ostrołęce II nastąpiło wygaśnięcie 

mandatu Radnej Beaty Jóźwiak. Nie podoba mi się to sformułowanie                           

„z powodu”, w związku z wyborem na Burmistrza Miasta Pułtusk. Następnym 

w kolejności, który był z Komitetu Pani koleżanki Beaty Jóźwiak, był Pan 

Mateusz Miłoszewski, który odmówił objęcia mandatu w związku                                    

z powołaniem na stanowisko Zastępcy Burmistrza Miasta i Gminy Pułtusk. 

Postanowieniem z 5 listopada 2024r.  Komisarza Wyborczego, zgodnie                           

z §1 postanawia się o wstąpieniu na wakujący mandat w okręgu wyborczym                    

nr 4 właściwym dla wyboru Rady Powiatu w Pułtusku. Mandat obejmuje Pan 

Przemysław Leleń, kandydat z listy nr 13 KWW Powiatowe Stronnictwo 

Ludowe, który w wyborach przeprowadzonych w dniu 7 kwietnia 2024r. 

uzyskał kolejno największą liczbę głosów, a nie utracił prawa wybieralności 

oraz nie zrzekł się pierwszeństwa do objęcia mandatu. Postanowienie przekazuje 

się zainteresowanemu Wojewodzie Mazowieckiemu oraz Przewodniczącemu 

Rady Powiatu w Pułtusku. §3 Postanowienie ogłasza się w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Mazowieckiego oraz poddaje do publicznej 

wiadomości w Biuletynie Informacji Publicznej. §4 Postanowienie wchodzi                  

w życie z dniem podpisania. Podpisał Komisarz Wyborczy Krystyna Kołota.                
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W związku z powyższym, proszę wszystkich Państwa o powstanie i złożenie 

ślubowania przez Pana Przemysława Lelenia.” 

Pan Przemysław Leleń- poinformował iż cyt. „Ślubuję uroczyście, rzetelnie                  

i sumiennie wykonywać obowiązki wobec narodu polskiego, strzec 

suwerenności i interesów państwa polskiego, czynić wszystko dla pomyślności 

ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać 

konstytucji i innych praw Rzeczpospolitej Polskiej. Tak mi dopomóż Bóg.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk- poinformował, iż cyt. „Dziękuję 

bardzo. Szanowni Państwo, w związku z powyższym na 17 ustawowo Radnych 

jest nas w tej chwili 16 osób, czyli wracam do pierwotnej kwestii, czyli quorum 

na dzisiejszej Sesji Rady Powiatu w Pułtusku.” 

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził 5 minutową przerwę w obradach, 

celem wprowadzenia do systemu Radnego Przemysława Lelenia. Po przerwie 

Przewodniczący Rady wznowił obrady. 

 

Ad.4 

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji następnego  

punktu porządku Sesji Przedstawienie porządku Sesji.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk- poinformował, iż cyt. „Dziękuję 

bardzo. Pan Radny Przemysław Leleń znalazł się również w systemie. Chodzi                            

o głosowanie. Szanowni Państwo, w związku z powyższym, tak jak 

powiedziałem, jest nas 16 Radnych. Porządek obrad został zaproponowany 

przez Zarząd Powiatu w Pułtusku. Czy coś do porządku Panie Starosto?” 

Starosta Pułtuski p. J. Zalewski- poinformował, iż cyt. „ Nie.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk- poinformował, iż cyt. „Dziękuję 

bardzo. Oczywiście informuję zwyczajowo, że przed Sesją Rady Powiatu                   

w Pułtusku mieliśmy wspólne posiedzenia Komisji Rady Powiatu w Pułtusku                

i punkty zaproponowane przez Zarząd Powiatu w Pułtusku zostały pozytywnie 

zaopiniowane.” 
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Ad. 5 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

kolejnego punktu porządku Sesji Wybór Wicestarosty Pułtuskiego.  

Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z art. 27 ust. 3 ustawy                                

o samorządzie powiatowym  rada powiatu wybiera wicestarostę na wniosek 

starosty zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy 

ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do procedury 

wyboru Wicestarosty Pułtuskiego, która obejmuje: 

a) zgłaszanie kandydata na Wicestarostę Pułtuskiego,  

b) przyjęcie Regulaminu wyboru Wicestarosty Pułtuskiego,  

c) przeprowadzenie głosowania i przedstawienie wyników wyboru,  

d) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty Pułtuskiego, 

 

Przewodniczący Rady Powiatu ze względu na fakt, że w dwóch punktach 

porządku Sesji przewidziane jest przeprowadzenie głosowania tajnego, 

zaproponował aby Komisja Skrutacyjna, którą za chwilę powołają radni 

przeprowadziła wszystkie głosowania tajne jakie odbędą się na dzisiejszej Sesji.  

Za głosowało   16 radnych 

Przeciw    - 

Wstrzymało się   -  

Wniosek został przyjęty.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do powołania Komisji 

Skrutacyjnej, która przeprowadzi głosowania tajne na dzisiejszej Sesji Rady 

Powiatu. Następnie poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej: 

Przewodniczący Rady Powiatu zgłosił kandydaturę Radnego Wiesława 

Cienkowskiego.  

Radny W. Cienkowski- wyraził zgodę. 
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Starosta Pułtuski p. J. Zalewski.- zgłosił kandydaturę Radnego Mirosława 

Barszcz. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy Radny Mirosław Barszcz wyraża 

zgodę na udział w pracach Komisji?  

Radny M. Barszcz- wyraził zgodę.  

Radny W. Cienkowski- zgłosił kandydaturę Radnego Adama Knochowskiego.  

Przewodniczący Rady Powiatu p. T. Nalewajk- zapytał czy Radny Adam 

Knochowski wyraża zgodę na udział w pracach Komisji?  

Radny A. Knochowski- wyraził zgodę. 

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził głosowanie nad przyjęciem składu 

osobowego Komisji Skrutacyjnej.  

Za głosowało                    16 radnych 

Przeciw                             -  

Wstrzymało się                 - 

Skład osobowy Komisji Skrutacyjnej został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził 5 minutową przerwę w obradach, 

celem ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej.  

 

Po przerwie Przewodniczący Rady Powiatu wznowił obrady. Następnie poprosił 

o przedstawienie Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej.  

 

Radny M. Barszcz- poinformował, iż został Przewodniczącym Komisji 

Skrutacyjnej. Natomiast członkami  Komisji zostali: Radny Adam  Knochowski, 

Radny Wiesław Cienkowski. 
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Ad. 5a 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

podpunktu a) zgłaszanie kandydata na Wicestarostę Pułtuskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Tadeusz Nalewajk  poprosił o zabranie głosu 

Pana Jana Zalewskiego Starostę Pułtuskiego. 

Starosta Pułtuski p. J. Zalewski- poinformował, iż cyt. „Panie Przewodniczący, 

Szanowni Państwo Radni na stanowisko Wicestarosty zgłaszam kandydaturę 

Pani Emilii Agaty Gąseckiej. Jest to osoba dobrze Państwu znana, ponieważ od 

2014r.  sprawuje mandat Radnej Rady Powiatu w Pułtusku. W VI kadencji była 

również Przewodniczącą Komisji Budżetu i Finansów oraz Przewodniczącą 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. W obecnej VII kadencji jest członkiem 

Zarządu Powiatu w Pułtusku. Przez ten czas dała się poznać jako dobry 

samorządowiec, osoba energiczna, zaangażowana, która potrafi skutecznie 

walczyć o sprawy związane z realizacją oczekiwanych przez społeczność 

lokalną inwestycji. Warto podkreślić, że w wyborach samorządowych Pani 

Gąsecka uzyskuje bardzo wysokie wyniki. To oznacza też, że cieszy się 

poparciem i uznaniem mieszkańców. Jestem przekonany, że zdobyte 

doświadczenie samorządowe pozwoli jej skutecznie realizować zadania 

Wicestarosty, godnie reprezentować Powiat Pułtuski i aktywnie działać na rzecz 

jego mieszkańców.” 

Przewodniczący Rady Powiatu Tadeusz Nalewajk- zapytał Radną Emilię 

Gąsecką, czy wyraża zgodę na kandydowanie.  

Radna E. Gąsecka- wyraziła zgodę. 

Przewodniczący Rady Powiatu Tadeusz Nalewajk- zapytał cyt. „Pytam, czy 

chce Pani zabrać głos?” 

Radna E. Gąsecka- poinformowała, iż cyt. „Na razie nie.” 

Przewodniczący Rady Powiatu Tadeusz Nalewajk- poinformował, iż cyt. „To 

Pani wybór. Dobrze, Szanowni Państwo…” 
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Radny M. Barszcz- - poinformował, iż cyt. „Panie Przewodniczący, 

przepraszam bardzo. Ja chciałbym zadać pytanie.” 

Przewodniczący Rady Powiatu Tadeusz Nalewajk- poinformował, iż cyt.              

„A to myślę, że później.” 

Radny M. Barszcz- poinformował, iż cyt. „Chciałbym teraz.” 

Przewodniczący Rady Powiatu Tadeusz Nalewajk- poinformował, iż cyt.                   

„To nie ma problemu.” 

Radny M. Barszcz- poinformował, iż cyt. „Proszę Państwa, trochę akurat 

zostałem postawiony w niezręcznej sytuacji, niemniej jednak muszę też 

dostosować się do reguł gry wyborców. Otóż kilku wyborców pytało mnie, 

przykro, ale muszę o to zapytać. Czy Pani Emilia Gąsecka była członkiem 

Zarządu TBS Pułtusk?” 

Radna E. Gąsecka- poinformowała, iż cyt. „Tak.” 

Radny M. Barszcz- poinformował, iż cyt. „Dlatego pytam, ponieważ w obiegu 

publicznym konkretnie na Radzie Miasta i Gminy Pułtusk były omawiane 

problemy związane ze spółkami Samorządu Pułtuskiego. W związku                          

z powyższym, chyba jeszcze obecny Prezes, nie wiem, bo tego już nie 

sprawdzałem, skwitował działalność spółki w sposób następujący. Nie 

wszystkie faktury były płacone w terminie. Ja to rozumiem ze strony 

finansowej, że to jest brak płynności finansowej. Druga rzecz, nie były 

dokonywane przeglądy techniczne na czas. I trzecią rzeczą jest, powiedzmy, 

niepłatność mieszkańców rzędu około 3 mln zł. To tyle z mojej strony. Czy Pani 

potwierdza te informacje?” 

Radna E. Gąsecka- poinformowała, iż cyt. „Ja myślę, że tutaj takim 

argumentem, to jest to, że dostałam absolutorium od Pani Burmistrz, a to co Pan 

Prezes mówił, to teraz będziemy mogli zobaczyć, co Pan Prezes przez ten czas, 

który był, zrobił. Nie wiem o jakie faktury chodzi, także ciężko mi jest na ten 

temat cokolwiek powiedzieć. Myślę, że dobrze wypełniałam tę funkcję. Tak, jak 

powiedziałam dwukrotnie, jak byłam dwa lata dostałam absolutorium. Pierwszy 
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raz przez Burmistrza Gregorczyka, drugi raz przez pełniącą obowiązki Panią 

Cendrowską.” 

Radny M. Barszcz- poinformował, iż cyt. „Odniosę się. Dziękuję bardzo                     

za skrupulatne wyjaśnienia. Niemniej jednak ja taką informację odsłuchałem, 

jeśli takie pytanie mi zadano, w związku z tym czułbym się niekomfortowo                             

i niestety była taka wypowiedź Prezesa. Natomiast z tego akurat mogę 

wnioskować, że Pani zaprzecza temu, co powiedział Pan Prezes.” 

Radna E. Gąsecka- poinformowała, iż cyt. „Ja w ogóle nie wiem, dlaczego my 

tutaj rozmawiamy na forum, bo mi jest ciężko powiedzieć, o jakich fakturach 

mówił Pan Prezes. Z tego, co ja słyszałam na Sesji, to tak jak, gdyby Pan Prezes 

powiedział, że Zarząd miał w pewnym stopniu związane ręce, chodzi                             

o inwestycje, z powodu braku pieniędzy, a więc ja tutaj... Ciężko mi jest po 

prostu odnieść się do Pana słów.” 

Radny M. Barszcz- poinformował, iż cyt. „Dziękuję bardzo, ja po prostu                                 

to powtórzyłem, co usłyszałem. To jest wszystko z mojej strony.” 

Radna E. Gąsecka- poinformowała, iż cyt. „Szkoda Panie Radny, że nie 

przyszedł Pan do mnie osobiście. Wiedziałabym o co Pan konkretnie pyta,                        

bo tak sobie rzucać takie rzeczy, to nie jest przyjemne i myślę, że to nie jest                     

na stanowisku Radnego dobrze odebrane. Dziękuję.” 

Radny M. Barszcz- poinformował, iż cyt. „Dziękuję bardzo, przyjmuję Pani 

uwagi, niemniej jednak nie są to moje słowa tylko Pana Prezesa i uważam, że są 

skierowane do Pana Prezesa.” 

Radny W. Cienkowski- poinformował, iż cyt. „Proszę Państwa, jeśli są jakieś 

nieprawidłowości, to jest prokuratura i Pan Prezes niech zgłosi je do prokuratury 

i wtedy prokuratura wyjaśni. Tu nie jest Rada Miasta i Gminy Pułtusk, tylko tu 

jest Rada Powiatu w Pułtusku i nie zajmujmy się sprawami spółek miejskich.             

To tyle. Dziękuję bardzo.” 

Przewodniczący Rady Powiatu Tadeusz Nalewajk- zapytał cyt. „Dziękuję 

bardzo. Czy są pytania?” 
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Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk zarządził  kilkuminutową przerwę                     

w obradach, celem przygotowania przez Komisję Skrutacyjną  regulaminu 

głosowania na Wicestarostę Pułtuskiego. Po przerwie Przewodniczący Rady 

wznowił obrady. 

 

 Ad. 5b 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

podpunktu 5b- przyjęcie Regulaminu wyboru Wicestarosty Pułtuskiego.  

Przewodniczący Rady poprosił Komisję Skrutacyjną o zapoznanie Radnych                    

z projektem regulaminu wyboru Wicestarosty Pułtuskiego. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny M. Barszcz– przedstawił 

regulamin wyboru Wicestarosty Pułtuskiego, w brzmieniu załącznika nr 3                     

do protokołu.  

Przewodniczący Tadeusz Nalewajk zarządził głosowanie nad przyjęciem 

regulaminu głosowania na Wicestarostę Pułtuskiego. 

Za głosowało                    16 radnych 

Przeciw                              - 

Wstrzymało się                  - 

Regulamin głosowania został przyjęty. 

 

Ad. 5c 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

podpunktu 5c -przeprowadzenie głosowania i przedstawienie wyników 

wyboru. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk zarządził głosowanie nad kandydaturą 

Radnej Emilii Agaty Gąseckiej na Wicestarostę Pułtuskiego. 

Po oddaniu głosów przez radnych, Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk 

ogłosił kilkuminutową przerwę w obradach, celem ustalenia przez Komisję 

Skrutacyjną wyników głosowania.  
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Przewodniczący Tadeusz Nalewajk zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego 

Komisji Skrutacyjnej o odczytanie protokołu z tajnego głosowania w sprawie 

wyboru Wicestarosty Pułtuskiego.  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny M. Barszcz- odczytał protokół 

Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru Wicestarosty Pułtuskiego. 

„Za” wyborem Radnej Emilii Agaty Gąseckiej na Wicestarostę Pułtuskiego 

oddano 8 głosów, „przeciw” oddano głosów- 5 , głosów wstrzymujących – 1,  

ilość nieoddanych głosów- 2.  

Protokół dot. wyboru Wicestarosty Pułtuskiego stanowi załącznik nr 4                            

do protokołu.  

Ad. 5d 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

podpunktu 5d- podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty 

Pułtuskiego. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk odczytał treść uchwały w sprawie 

wyboru Wicestarosty Pułtuskiego i zarządził głosowanie nad jej podjęciem.  

Za głosowało                    15 radnych 

Przeciw                              - 

Wstrzymało się                  -  

Uchwała Nr VIII/51/2024 została podjęta. 

 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk pogratulował Pani Emilii Agacie 

Gąseckiej wyboru na Wicestarostę Pułtuskiego. Następnie udzielił jej głosu.  

Wicestarosta Pułtuski p. Emilia Agata Gąsecka - poinformowała, iż cyt. „Panie 

Przewodniczący, Szanowni Radni, przede wszystkim dziękuję Panu Staroście za 

rekomendacje mojej osoby. Bardzo dziękuję Radnym, a w szczególności tym, 

którzy dzisiaj zaufali mojej kandydaturze. Niezdecydowanych mam nadzieję, że 

dzięki mojej pracy również przekonam. Nikt, kto osiąga sukces nie robi tego bez 

pomocy innych. Dlatego też z tego miejsca chciałabym podziękować mojej 
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rodzinie, przyjaciołom, koleżankom i kolegom z Polskiego Stronnictwa 

Ludowego, ale szczególne podziękowania kieruję w stronę moich wyborców                     

z gminy Obryte i Zatory, bo to od nich wszystko się zaczęło, kiedy to w 2014r. 

powierzyli mi ogromne zaufanie i pierwszy raz zostałam Radną Rady Powiatu w 

Pułtusku. To było takie zielone światło do tego, żeby wejść na poszczególne 

szczebla polityczne. Funkcja Wicestarosty to wyróżnienie i zaszczyt, ale 

również zobowiązanie. Ja ze swojej strony deklaruję otwartość i współpracę 

ponad podziałami dla dobra mieszkańców naszego powiatu. Dziękuję bardzo.” 

Przewodniczący Rady p. Tadeusz Nalewajk – poinformował, iż cyt. „Serdecznie 

gratuluję Pani Starosto. Myślę, że Szanowni Państwo, to co Pani przed chwilą 

powiedziała koleżanka, że mandat przede wszystkim powierzyli mieszkańcy 

poprzez ilość głosów, które Pani uzyskiwała w kolejnych etapach startowania,                

a nie jest to łatwe, bo każdy wie, ile pracy to kosztuje, a zresztą sami chcemy,     

bo to nie jest przez obowiązek, tylko deklarujemy i przystępujemy. Dziękuję 

bardzo i życzę owocnej pracy i współpracy w imieniu Rady Powiatu                           

w Pułtusku Pani Starosto. Dziękuję bardzo.” 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

kolejnego punku porządku Sesji Wybór członka Zarządu Powiatu                             

w Pułtusku. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z art. 27 ust. 3 ustawy                                 

o samorządzie powiatowym  rada powiatu wybiera pozostałych członków 

zarządu na wniosek starosty zwykłą większością głosów w obecności                      

co najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. 

Zgodnie ze Statutem Powiatu Pułtuskiego, Zarząd składa się z 5 osób, w skład, 

którego wchodzą: Starosta, Wicestarosta oraz pozostali członkowie zarządu                  

w liczbie 3.  
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Wobec powyższego Przewodniczący Rady przystąpił do procedury wyboru  

członka Zarządu Powiatu w Pułtusku, która obejmuje: 

a) zgłoszenie kandydata na członka Zarządu Powiatu w Pułtusku,  

b) przyjęcie Regulaminu wyboru członka Zarządu Powiatu w Pułtusku,  

c) przeprowadzenie głosowania i przedstawienie wyników wyboru,  

d) podjęcie uchwały w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu w Pułtusku. 

 

Ad. 6a 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

podpunktu 6a- zgłoszenie kandydata na członka Zarządu Powiatu                     

w Pułtusku. 
 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk poprosił Starostę Pułtuskiego                         

o zgłoszenie kandydata na członka Zarządu Powiatu w Pułtusku.  
 

Starosta Pułtuski p. J. Zalewski- poinformował, iż cyt. „Panie Przewodniczący, 

Szanowni Państwo Radni na członka Zarządu Powiatu w Pułtusku zgłaszam 

kandydaturę Pana Roberta Czyżewskiego. Pan Robert Czyżewski                       

z wykształcenia jest informatykiem, pracuje jako funkcjonariusz służby 

więziennej i od wielu lat związany jest zawodowo z pracą w samorządzie 

gminnym. Przede wszystkim warte podkreślenia jest jego niezwykłe 

zaangażowanie w sprawy mieszkańców. Strażak, ratownik, Prezes Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Trzcińcu, Wiceprezes Zarządu Oddziału Miejsko- Gminnego 

i Powiatowego Zarządu Ochotniczych Straży Pożarnych w Pułtusku, inicjator 

wielu akcji społecznych. Jestem przekonany, że jego dotychczasowa aktywność 

społeczna, umiejętność współpracy z różnymi środowiskami, otwartość i chęć 

pracy na rzecz mieszkańców naszego powiatu jest dobrą rekomendacją dla 

kandydata na członka Zarządu Powiatu.” 

Przewodniczący Rady p. Tadeusz Nalewajk – poinformował, iż cyt. „Dziękuję 

bardzo. Czy ktoś chce z Państwa zabrać głos? Proszę bardzo.” 
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Radny M. Barszcz- poinformował, iż cyt. „Panie Starosto, pragnę dopytać. 

Rezygnujemy z płatnego członka Zarządu Powiatu w Pułtusku w takim 

układzie? Czy rzeczywiście w dalszej kolejności Pan kogoś zaproponuje?” 

Starosta Pułtuski p. J. Zalewski- poinformował, iż cyt. „W tej chwili dzisiaj nie 

będziemy mieli.” 

Radny M. Barszcz- poinformował, iż cyt. „Dziękuję bardzo.” 

Przewodniczący Rady p. Tadeusz Nalewajk – poinformował, iż cyt. „Dziękuję. 

Proszę bardzo.” 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny M. Barszcz- poinformował, iż cyt. 

„Proszę Państwa, chwileczkę proszę o uwagę. W związku z tym, że Rada 

podjęła stosowną decyzję, iż wybory będziemy przeprowadzali w oparciu o ten 

sam regulamin, z tym tylko, że...” 

Przewodniczący Rady p. Tadeusz Nalewajk – podkreślił cyt. „Ta sama 

Komisja.” 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny M. Barszcz- poinformował, iż cyt. 

„Ta sama Komisja, a regulamin, ale to ten sam z tym tylko, że nie będzie 

Wicestarosta, a członek Zarządu.” 

Przewodniczący Rady p. Tadeusz Nalewajk – poinformował, iż cyt. „Nie, Panie 

Przewodniczący, ale podejmowaliśmy uchwałę, że ta sama Komisja, natomiast 

regulamin wy proponujecie. Proponujecie ten sam, żeby była jasność sytuacji, 

bo to ważne rzeczy osobowe. Proszę bardzo.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk zarządził kilkuminutową przerwę                     

w obradach, celem przygotowania przez Komisję Skrutacyjną regulaminu 

głosowania na członka Zarządu Powiatu w Pułtusku. Po przerwie 

Przewodniczący Rady wznowił obrady. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy Pan Robert Czyżewski wyraża 

zgodę na kandydowanie na członka Zarządu Powiatu w Pułtusku? 

Pan Robert Czyżewski - wyraził zgodę.  
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Ad. 6b 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

podpunktu 6b- przyjęcie Regulaminu wyboru członka Zarządu Powiatu                     

w Pułtusku  
 

Przewodniczący Rady poprosił Komisję Skrutacyjną o zapoznanie Radnych                    

z projektem regulaminu wyboru członka Zarządu Powiatu w Pułtusku. 

Członek Komisji Skrutacyjnej Radny A. Knochowski– przedstawił regulamin 

wyboru członka Zarządu Powiatu w Pułtusku, w brzmieniu załącznika nr 5                 

do protokołu.  

Przewodniczący Tadeusz Nalewajk zarządził głosowanie nad przyjęciem 

regulaminu głosowania na członka Zarządu Powiatu w Pułtusku. 

Za głosowało                    15 radnych 

Przeciw                              - 

Wstrzymało się                  1 radny 

Regulamin głosowania został przyjęty. 

 

Ad. 6c 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

podpunktu 6c- przeprowadzenie głosowania i przedstawienie wyników 

wyboru.  
 

 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk zarządził głosowanie nad kandydaturą 

Pana Roberta Czyżewskiego na członka Zarządu Powiatu w Pułtusku.  
 

Po oddaniu głosów przez radnych, Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk 

ogłosił kilkuminutową przerwę w obradach, celem ustalenia wyników 

głosowania na  członka Zarządu Powiatu w Pułtusku.  
 

 

Radny Wiesław Cienkowski Członek Komisji Skrutacyjnej- odczytał protokół 

Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu w Pułtusku.  
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Za wyborem Pana Roberta Czyżewski na członka Zarządu Powiatu                   

w Pułtusku oddano 8 głosów, przeciw oddano- 5, wstrzymujących- 2, ilość 

nieoddanych głosów-1. 

Wobec powyższego Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że kandydat Pan Robert 

Czyżewski uzyskał wymaganą ilość głosów i został wybrany                                

na członka Zarządu Powiatu w Pułtusku.  

Protokół dot. wyboru członka Zarządu Powiatu w Pułtusku stanowi załącznik                        

nr 6 do protokołu.  

 
 

Ad. 6d 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

podpunktu 6d- podjęcie uchwały w sprawie wyboru członka Zarządu 

Powiatu w Pułtusku. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk odczytał treść uchwały w sprawie 

wyboru członka Zarządu Powiatu w Pułtusku i zarządził głosowanie nad jej 

podjęciem.  

Za głosowało                    16 radnych 

Przeciw                              - 

Wstrzymało się                  -  

Uchwała Nr VIII/52/2024 została podjęta. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk pogratulował Panu Robertowi 

Czyżewskiemu wyboru na członka Zarządu Powiatu w Pułtusku. Następnie 

udzielił mu głosu. 

Członek Zarządu Powiatu w Pułtusku Pan Robert Czyżewski- poinformował,             

iż cyt. „Panie Przewodniczący, Panie Starosto, Szanowna Rado, na wstępie 

chciałbym podziękować za powierzenie mi tak zaszczytnej funkcji członka 

Zarządu Powiatu Pułtuskiego. Pragnę zapewnić Państwa, iż z powierzonej 

funkcji będę wywiązywał się najlepiej, jak potrafię, a powierzone zadania będę 

wykonywał ze starannością, taką z jaką powinny być wykonane. Dziękuję 
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bardzo.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk- poinformował, iż cyt. „Dziękuję 

bardzo.” 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

kolejnego punku porządku Sesji Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu 

osobowego Komisji Spraw Społecznych. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk – poinformował, iż cyt. „Szanowni 

Państwo składy i oczywiście zmiany w składach Komisji są przedstawiane                

do Przewodniczącego Komisji oraz wnioski Radnych, Klubów Radnych lub 

Komisji. Mając na względzie to powyższe, wystąpiłem do Pani Radnej 

Przewodniczącej Estkowskiej o powołanie w skład po Pani Emilii Pana 

Radnego Przemysława Lelenia. Przepraszam, jak ja powiedziałem Emilia. 

Przepraszam, bo skojarzyłem z funkcją w Zarządzie. Oczywiście po Pani Beacie 

Jóźwiak, przepraszam. Jak Pani uzna za stosowne Pani Przewodnicząca? Proszę 

bardzo.” 

Radna K. Estkowska- poinformowała, iż cyt. „Wpłynął do mnie wniosek Pana 

Przewodniczącego o powołanie Pana Przemysława Lelenia do Komisji. Mamy 

tylko takie pytanie, czy zastrzeżenie od strony formalnej, ponieważ w powołaniu 

powołujecie się Państwo, czy Pan Przewodniczący na §34 Statutu, czyli Rada 

powołuje następujące Komisje. Naszym zdaniem może się mylimy. W §44 jest 

ust. 2, w którym propozycji składu osobowego Komisji oraz zmian w tym 

składzie przedstawia Przewodniczący Komisji na wniosek zainteresowanych 

Radnych, Klubów Radnych lub Komisji. I teraz, bo §34 dotyczy powołania,                   

w ogóle Komisji jako takiej przez Radę, którą już dokonaliśmy. Natomiast, 

jeżeli chodzi o zmiany, to §44  ust. 2.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk – poinformował, iż cyt. „Panie 

Mecenasie, mamy Pana Mecenasa niech tłumaczy.” 

Radca Prawny S. Paszkowski- poinformował, iż cyt. „Ja myślę, że ta podstawa 
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jest wystarczająca, ale nie byłoby też błędem, żeby dodać również ten zapis,                     

o którym mówiła Pani Radna.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk – poinformował, iż cyt. „Dziękuję 

bardzo.” 

Radca Prawny S. Paszkowski- poinformował, iż cyt. „W pojęciu powołanie 

Komisji uważam, że mieści się również dokonywanie zmian składu tej Komisji, 

ale to jest uszczegółowienie i myślę, że taką poprawkę można przyjąć.” 

Radna K. Estkowska- poinformowała, iż cyt. „Do takiego wniosku też doszłam, 

ponieważ §44 istnieje, czyli przewidywał on zmiany w składzie. Wydaje mi się, 

że powinien być umieszczony w tym wniosku. To od strony takiej formalnej.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk – poinformował, iż cyt. „Dziękuję 

bardzo. Uwzględniony jest wniosek Pani Przewodniczącej. Proszę bardzo Panie 

Przewodniczący. Proszę Pan Krzysztof Łachmański.” 

Radny K. Łachmański- poinformował, iż cyt. „Panie Przewodniczący w Pana 

wniosku, przynajmniej do mnie, ja wiem, że to będzie dotyczyło, co prawda 

innej Komisji i w następnym punkcie, ale właściwie tego samego. Pan powołuje 

się na §44, natomiast w projekcie uchwały jest §34.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk – podkreślił cyt. „Niekonsekwencja.” 

Radny K. Łachmański- poinformował, iż cyt. „Pan powołuje się na §44, który 

dotyczy zmian w składzie Komisji, natomiast w projekcie uchwały jest 

powołanie się na §34.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk – poinformował, iż cyt. „Zgadza się, 

dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, czyli uwzględniając wnioski Pani 

Przewodniczącej i Pana Przewodniczącego, ale mówię, że  jesteśmy na razie               

w pkt 7, czyli Komisja Spraw Społecznych, czyli art. 17 ustawy Panie 

Mecenasie, oczywiście i §44 naszego Statutu, tak? 

Radca Prawny S. Paszkowski- poinformował, iż cyt. „§34 i §44. Czyli art. 17 

ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym, §34 ust. 1 pkt 4 oraz §44 ust. 2 

Statutu.” 
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Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk – poinformował, iż cyt. „Dobrze.” 

Radna K. Estkowska- poinformowała, iż cyt. „Dziękuję bardzo.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk – poinformował, iż cyt. „Dziękuję 

bardzo, przepraszam. Dobrze, że wiele osób nas czyta, to zawsze coś tam się 

wyłowi. Swój błąd się najmniej zauważy.” 

W związku z brakiem dalszej dyskusji Przewodniczący Rady odczytał treść 

uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Spraw Społecznych                         

i zarządził głosowanie nad jej podjęciem.  

Za głosowało                    15 radnych 

Przeciw                              - 

Wstrzymało się                  1 radny 

Uchwała Nr VIII/53/2024 została podjęta. 

Radny W. Cienkowski- poinformował, iż cyt. „Nie zapytaliśmy się, dlatego się 

wstrzymał.” 

Radny P. Leleń- zaznaczył cyt. „Za sobą nie będę głosował, ale oczywiście 

przyjmuję.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk – poinformował, iż cyt. „Nie 

zapytaliśmy się, bo zapętliliśmy się tą podstawą prawną, przepraszam.” 
 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

kolejnego punku porządku Sesji Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu 

osobowego Komisji Budżetu i Finansów.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk – poinformował, iż cyt. „Wzorem pkt 

7 również wystąpiłem z pismem, Pan Przewodniczący Pan Łachmański już 

zabierał głos w tej sprawie. Mamy ustaloną podstawę prawną, czyli art. 17 

ustawy o samorządzie oraz §34 i §44 naszego Statutu. Pytam Pana Przemysława 

Lelenia, czy wyraża zgodę na kandydowanie?” 

Radny P. Leleń- poinformował, iż cyt. „Wyrażam.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk – poinformował, iż cyt. „Wyraża,                          
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w związku z powyższym proszę Pana Przewodniczącego, jeśli moje pismo coś 

Panu nasuwa na uwagę. Po prostu chcę zachować, to co ktoś z Państwa 

powiedział, zastępstwo Pani Beaty Jóźwiak przez Pana Przemysława Lelenia. 

Proszę Panie Przewodniczący.” 

Radny K. Łachmański- poinformował, iż cyt. „Do mnie też wpłynął wniosek 

Pana Przewodniczącego Tadeusza Nalewajka o włączenie Pana Przemysława 

Lelenia do składu Komisji Budżetu i Finansów.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk – poinformował, iż cyt. „Pan 

Przemysław wyraził zgodę. Dziękuję bardzo za zgłoszenie. Czy są inne 

propozycje?” 

W związku z brakiem innych propozycji Przewodniczący Rady odczytał 

uchwałę w sprawie w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Budżetu                   

i Finansów i zarządził głosowanie nad jej podjęciem.  

Za głosowało                    15 radnych 

Przeciw                              - 

Wstrzymało się                  1 radny 

Uchwała Nr VIII/54/2024 została podjęta. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk – poinformował, iż cyt. „Gratulujemy. 

Pan Przemysław został członkiem dwóch Komisji. Spraw Społecznych                                

i Budżetu i Finansów.” 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

kolejnego punku porządku Sesji Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę                   

w sprawie określenia zadań finansowanych w 2024r. ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk – poinformował, iż cyt. „Proszę Panią 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Pułtusku krótko                

o przedstawienie projektu uchwały. Proszę bardzo.” 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Pułtusku                             
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p. A. Patalan- poinformował, iż cyt. „Witam serdecznie wszystkich Państwa, 

Panie Przewodniczący, Panie Starosto, Pani Wicestarosto. Powiatowe Centrum 

Pomocy Rodzinie w Pułtusku zwraca się z prośbą o dokonanie zmian w planie 

finansowym, dotyczących podziału środków z Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych realizowanych przez Powiat Pułtuski. 

Jest już końcówka roku i chcemy wydatkować te środki, jak najbardziej 

należycie. Ta ostatnia zmiana spowodowana jest wpłynięciem pisma                              

z Powiatowego Urzędu Pracy w Pułtusku informującego o niewykorzystanych 

środkach w wysokości 69 tys. zł, ponieważ nie udało się w drodze ogłoszeń 

zrealizować zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej, to jest przyznanie 

osobom niepełnosprawnym środków na rozpoczęcie działalności gospodarczej, 

dlatego też powstały oszczędności. Prosimy o pozytywne zaakceptowanie, 

przeniesienie tych środków na realizację zadań z zakresu rehabilitacji 

społecznej, tak żebyśmy mogli w tym roku wydatkować, jak najwięcej 

pieniędzy i udzielić jak najlepszego wsparcia osobom potrzebującym.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk – poinformował, iż cyt. „Dziękuję 

bardzo. Czy są pytania w sprawie projektu uchwały?” 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań finansowanych w 2024r.                

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych                      

i zarządził głosowanie nad jej podjęciem.  

Za głosowało                    16 radnych 

Przeciw                              - 

Wstrzymało się                  - 

Uchwała Nr VIII/55/2024 została podjęta. 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

kolejnego punku porządku Sesji Podjęcie uchwały w sprawie Programu 

współpracy Powiatu Pułtuskiego z organizacjami pozarządowymi  i innymi 
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uprawnionymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia   

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

rok 2025. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk – poinformował, iż cyt. „Tu 

dyskutowaliśmy na Komisjach przed Sesją. Dwa słowa Panie Dyrektorze 

odnośnie projektu uchwały.” 

Dyrektor Wydziału Zarządzania Kryzysowego p. R. Dynak- poinformował, iż 

cyt. „Jeżeli chodzi o ten Program tj. kwota do 20 tys.  zł. Jeżeli chodzi o inne 

kwestie to ten Program był poddany konsultacjom społecznym, zgodnie                       

z uchwałą Rady Powiatu w sprawie ustalenia regulaminu konsultacji 

społecznych z 2013r. Nie zgłosił się nikt ze stowarzyszeń, które by chciały 

wnieść jakieś uwagi i poprawki do Programu. W związku z tym powołana 

została przez Zarząd Powiatu w Pułtusku Komisja dotycząca tych konsultacji                   

i ten Program został przedłożony na obrady Komisji Rady Powiatu w Pułtusku 

celem dalszego obradowania.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk – poinformował, iż cyt. „Dziękuję 

bardzo. Czy są pytania? Nie? Dziękuję bardzo. Przepraszam, Pan Radny 

Kowalczyk.” 

Radny P. Kowalczyk- poinformował, iż cyt. „Tak, jak dyskutowaliśmy                    

na Komisjach Rady Powiatu w Pułtusku, chciałem tutaj ponowić ten wniosek                    

o zwiększenie kwoty, która jest przeznaczona w tym Programie, ponieważ                

20 tys.  zł, to jest po prostu dalece niewystarczające, żeby w ogóle zrealizować 

jakiekolwiek cele, które mamy tu wpisane w tym Programie, skoro sobie                        

w Programie stawiamy dość dużo celów i priorytetów. Jest to szeroki zakres, 

więc za 20 tys. zł,  to jest po prostu nierealne, żeby te cele zrealizować.                   

Na Komisjach była mowa o tym, że organizacje się nie zgłaszają                               

i w konsultacjach nie wykazały chęci. Po pierwsze, to już mówiliśmy o tym, że 

trzeba być może się zastanowić nad formą tych konsultacji i próbą dotarcia do 

organizacji pozarządowych, bo najprawdopodobniej tutaj zawiniła polityka 
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informacyjna. Ale konsultacje możemy odłożyć na bok. Mamy Program i mamy 

zapisane cele i też Pan Starosta powiedział na Komisji, że on liczy, że to jakby 

organizacje wyjdą z inicjatywą, jakie mają potrzeby i wtedy będzie w stanie 

przeznaczyć środki. Z tym, że Program jest tak, jak to, co mamy zapisane                    

w Programie trochę inaczej to widzi, czyli to właśnie Starostwo, czy Rada 

Powiatu w Pułtusku powinna wyjść z inicjatywą. W celach Programu mamy 

zapisane „kreowanie polityki społecznej i tworzenie przyjaznego środowiska dla 

funkcjonowania organizacji pozarządowych”. Więc to my powinniśmy wyjść             

z tą inicjatywą i tym dobrym punktem wyjścia, by było zwiększenie środków na 

realizację tego Programu. Tak, jak mówiłem na Komisji, Pani Skarbnik 

stwierdziła, że nie jest problemem zwiększenie środków finansowych. Tak, jak 

tutaj mówiliśmy na Komisji, my proponujemy, żeby to zwiększyć, ponieważ 

tych celów szczegółowych mamy dziewięć, a do tej pory było 20 tys. zł                    

i w ramach tych 20 tys. zł  był realizowany tak naprawdę tylko jeden cel. Więc 

teraz skoro mamy dziewięć celów, pomnożyć te 9 razy 20 tys. zł  i już nie 

mówię o 200, a o 180 tys. zł, żeby przeznaczyć na ten cel. Też od razu, jak             

to wygląda w innych powiatach. I tu podaję kwoty za 2024 rok. Podejrzewam, 

że te powiaty sąsiednie też będą na przyszły rok już je zwiększać, ale tu podaję 

kwoty, jakie miały przeznaczone w 2024r. Powiat Wyszkowski, to było- 290 tys. 

zł, Powiat Makowski- 50 tys. zł, Ciechanowski- 500 tys. zł, Płoński - 350 tys. zł, 

Ostrowski- 300 tys. zł, Mławski- 200 tys. zł, Przasnyski- 150 tys. zł, a już                    

w 2025r. właśnie przeznaczają 216 tys. zł, Nowodworski ma 2,7 mln zł. Chociaż 

to jest inaczej u nich, oni to trochę inaczej liczą, włączają inne programy w to. 

Legionowski 5,5 mln zł, ale chyba też oni dodają jeszcze inne środki. Więc, 

jesteśmy na szarym końcu, a podobno jesteśmy w dziesiątce najbogatszych 

powiatów. Pani Skarbnik twierdzi, że jakby zwiększenie środków, to nie jest 

problem, więc proponujemy właśnie, żeby wyjść z inicjatywą do tych 

organizacji i pokazać, że jesteśmy na nie otwarci i zwiększyć tę kwotę.” 
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Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk – poinformował, iż cyt. „Dziękuję 

bardzo. Proszę bardzo, Pan Starosta.” 

Starosta Pułtuski p. J. Zalewski- poinformował, iż cyt. „Zarząd rozważy tę 

propozycję, dobrze? Tyle mogę Panu odpowiedzieć.” 

Radny P. Kowalczyk- zapytał cyt. „To przekładamy głosowanie?” 

Starosta Pułtuski p. J. Zalewski- poinformował, iż cyt. „Nie, ja uważam,                     

że dzisiaj głosujemy uchwałę, a zawsze możemy do tej uchwały wrócić. Proszę 

nie oczekiwać, że ja dzisiaj bez konsultacji z Zarządem będę podejmował 

jednoosobowo decyzje. Także nic nie stoi na przeszkodzie. Dzisiaj głosujemy 

uchwałę, a wracamy po Nowym Roku. Jeszcze mamy budżet przed sobą.” 

Radny P. Kowalczyk- poinformował, iż cyt. „Nie głosujemy uchwały, tylko 

głosujemy Program. Dzisiaj uchwalamy Program, w którym ta kwota jest 

zapisana.” 

Starosta Pułtuski p. J. Zalewski- poinformował, iż cyt. „Właśnie                             

po  to podejmujemy uchwałę.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk – poinformował, iż cyt. „Kwoty 

można zawsze zmienić i Program tak samo.” 

Radny P. Kowalczyk- poinformował, iż cyt. „Można, ale dzisiaj jest decyzja 

taka, a nie inna. Rozumiem, że dzisiaj...” 

Starosta Pułtuski p. J. Zalewski- poinformował, iż cyt. „Jesteśmy otwarci                       

na propozycje, tylko muszę przedyskutować to z Zarządem i z Panią Skarbnik. 

Nie chcę pochopnie podejmować decyzji i dzisiaj rzucać kwotami. Łatwo się 

mówi, ale trzeba jeszcze, jeśli się coś powie trzeba zrealizować.” 

Radny P. Kowalczyk- poinformował, iż cyt. „Tak, tylko że na dzień dzisiejszy 

głosowania nie odkładamy.” 

Starosta Pułtuski p. J. Zalewski- poinformował, iż cyt. „Myślę, że nie, że                    

to nic nie zmieni, jeśli wrócimy do tego głosowania załóżmy w styczniu, że to 

nie ma żadnego wpływu na Program.” 

Radny P. Kowalczyk- poinformował, iż cyt. „Musi być chyba uchwalony                       
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do końca roku.” 

Starosta Pułtuski p. J. Zalewski- podkreślił cyt. „Do końca listopada br.” 

Radny P. Kowalczyk- poinformował, iż cyt. „Do końca listopada, tak.                     

No dobrze, ale mimo wszystko dzisiaj taka kwota jest dla mnie nie do przyjęcia,                

a trzymam za słowo, że ta zmiana w przyszłości nastąpi.” 

W związku z brakiem dalszej dyskusji Przewodniczący Rady odczytał treść 

uchwały w sprawie Programu współpracy Powiatu Pułtuskiego z organizacjami 

pozarządowymi  i innymi uprawnionymi podmiotami, o których mowa w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia   24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego                    

i o wolontariacie na rok 2025 i zarządził głosowanie nad jej podjęciem.  

Za głosowało                    9 radnych 

Przeciw                             7 radnych 

Wstrzymało się                  - 

Uchwała Nr VIII/56/2024 została podjęta. 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

kolejnego punku porządku Sesji Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały 

budżetowej Powiatu Pułtuskiego na rok 2024 Nr LX/363/2023 Rady 

Powiatu w Pułtusku  z dnia  27 grudnia 2023r. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk – poinformował, iż cyt. „Proszę Panią 

Skarbnik o zabranie głosu.” 

Skarbnik Powiatu p. R. Krzyżewska- poinformowała, iż cyt. „Proszę Państwa 

skupię się na takich najważniejszych rzeczach, ponieważ w dzisiejszych 

Komisjach były omawiane te kwoty szczegółowo. Więc powtórzę,                             

iż zwiększamy budżet powiatu, jeśli chodzi o dochody o 668 015,37 zł. Jeśli 

chodzi o wydatki, wydatki rosną o 2 626 728,37 zł. Przychody rosną                             

o 1 958 713 zł i w związku z tym, że przychody zwiększamy, ponieważ ta 

różnica między dochodami, a wydatkami właśnie pokryta jest zwiększonymi 

przychodami. Plan przychodów po zmianach 9 501 762, 83 zł. Rozchody 
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pozostają bez zmian. Jeśli chodzi o źródła zmian, które są zaproponowane                    

w projekcie uchwały, to te zwiększenia dotyczą środków marszałkowskich. Jak 

zawsze, co miesiąc wprowadzamy rekompensatę z tytułu stosowania przez 

przewoźnika w przewozach autobusowych ulg ustawowych i zwolnień. To jest 

kwota 8 470,97 zł. Wprowadzamy środki z Funduszu Pomocy 55 473 zł. Są to 

środki przeznaczone na realizację dodatkowych zadań oświatowych przez nasze 

placówki oświatowe. Wprowadzamy dotacje na realizację zadań rządowych                 

61 392,40 zł. Po stronie wydatkowej środki te trafiają do jednostek realizujących 

zadania rządowe do Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej, PINB-u 

i Środowiskowego Domu Samopomocy. Wprowadzamy dotację celową                     

na działalność Domu Pomocy Społecznej 85 000 zł. Wprowadzamy również 

środki z tytułu wypracowanych wyżej dochodów własnych naszych jednostek 

472 392 zł. I po stronie wydatkowej te pieniążki trafiają do jednostek, które 

środki wypracowały i to takie najważniejsze zmiany. Jeśli są pytania, to ja 

bardzo proszę. Dziękuję. ” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk – poinformował, iż cyt. „Proszę 

bardzo. Proszę Pan Radny Kowalczyk.” 

Radny P. Kowalczyk- poinformował, iż cyt. „Ja mam pytanie, bo tutaj jeszcze   

w zwiększeniach, w wydatkach jest w uzasadnieniu taki podpunkt i spora kwota 

i zwiększenie planu wydatków bieżących powiatowych jednostek o łączną 

kwotę 2 400 000 zł. Na co to jest przeznaczone?” 

Skarbnik Powiatu p. R. Krzyżewska- poinformowała, iż cyt. „To są środki 

przeznaczone na placówki oświatowe- 1 158 713 zł, na placówki pomocy 

społecznej- 972 019 zł, dla Zarządu Dróg Powiatowych w Pułtusku- 197 907 zł        

i jeszcze na placówki pomocy społecznej- 98 024 zł. Czyli w sumie na placówki 

pomocy społecznej- 1 070 043 zł i dodaję tę kwotę- 2 426 663 zł. Są to środki 

przeznaczone na wydatki bieżące jednostek.” 

Radny P. Kowalczyk- zapytał cyt. „A tak bardziej szczegółowo konkretnie                

na jakie? To są dość duże kwoty i z czego te wydatki wynikają?” 
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Skarbnik Powiatu p. R. Krzyżewska- poinformowała, iż cyt. „To są dość duże 

kwoty, ale generalnie na wydatki bieżące. Nie ukrywam, że wynagrodzenia, 

pochodne, remonty, tu gdzie są jeszcze do przeprowadzenia, czy na przykład 

pojazdy w Domach Pomocy Społecznej, czy też w Środowiskowym Domu, 

jakby w związku z tym, że te starsze...” 

Starosta Pułtuski p. J. Zalewski- podkreślił cyt. „Zakup oleju opałowego.” 

Skarbnik Powiatu p. R. Krzyżewska- poinformowała, iż cyt. „Też, na wydatki              

z tytułu energii. Nie ukrywam, że w ramach placówek pomocy społecznej 

zabezpieczamy również środki na funkcjonowanie nowego Domu Pomocy 

Społecznej na ten rok, na grudzień.” 

Radny P. Kowalczyk- poinformował, iż cyt. „Właśnie, na wynagrodzenia,                  

bo według tych tabelek, to właśnie jest duże zwiększenie na wynagrodzenia 

zarówno w oświacie, to jest 800 tys. zł.” 

Skarbnik Powiatu p. R. Krzyżewska- poinformowała, iż cyt. „Tak,                         

bo pamiętacie Państwo, że w związku z tym, że były proponowane podwyżki 

dla nauczycieli na poziomie 30% i 33% dla początkujących. W związku z tym, 

że środki z budżetu państwa dostaliśmy w wysokości 20%, to w całej Polsce 

wszystkie samorządy, więc musimy uzupełnić z własnych środków te 10%.                   

I głównie to uzupełnienie tych wynagrodzeń, jeśli chodzi o nasze placówki 

oświatowe realizujemy, bo jeśli chodzi o dodatek z wychowawstwa, to już były 

środki zwiększone na poprzedniej Sesji Rady Powiatu w Pułtusku. Środki 

trafiły, już są wypłacone we wszystkich naszych jednostkach.” 

Radny P. Kowalczyk- poinformował, iż cyt. „Dobrze, dziękuję.” 

Skarbnik Powiatu p. R. Krzyżewska- poinformowała, iż cyt. „Dziękuję.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk – poinformował, iż cyt. „Dziękuję 

bardzo, proszę bardzo.” 
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W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Rady odczytał treść 

uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Powiatu Pułtuskiego na rok 

2024 Nr LX/363/2023 Rady Powiatu w Pułtusku  z dnia  27 grudnia 2023r.                   

i zarządził głosowanie nad jej podjęciem.  

Za głosowało                    16 radnych 

Przeciw                              - 

Wstrzymało się                  - 

Uchwała Nr VIII/57/2024 została podjęta. 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

kolejnego punku porządku Sesji Podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pułtuskiego. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk – poinformował, iż cyt. „Proszę 

bardzo. Proponuję, żebyśmy podjęli stosowną uchwałę.” 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały                  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pułtuskiego                      

i zarządził głosowanie nad jej podjęciem.  

Za głosowało                    16 radnych 

Przeciw                              - 

Wstrzymało się                  - 

Uchwała Nr VIII/58/2024 została podjęta. 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

kolejnego punku porządku Sesji Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu 

w Pułtusku i Starosty Pułtuskiego nt. analizy oświadczeń majątkowych. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk – poinformował, iż cyt. „Informuję 

Szanownych Państwa, iż do Starostwa Powiatowego w Pułtusku wpłynęły 

wszystkie analizy oświadczeń majątkowych z Urzędu Skarbowego. W związku 
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z tym wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą Sesję w systemie e-Sesja 

przekazano Państwu informację uzupełniającą do wcześniej przekazanych 

informacji. Czy są pytania? Nie ma. W związku z powyższym punkt 13 został 

zrealizowany. 

Informacja została przyjęta.  

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji ostatniego 

punktu porządku Sesji Zamknięcie Sesji. 

Przewodniczący Rady podziękował za udział w obradach ósmej Sesji Rady 

Powiatu, a następnie zamknął ósmą Sesję Rady Powiatu w Pułtusku.  

 

Na tym protokół zakończono. 

Sesja zakończyła się o godz. 15.58. 

 

Protokołowały:      

        Przewodniczył obradom: 

Martyna Wędrowska                                                   Tadeusz Nalewajk 

 

 .................................................   

                                                                              ................................................   

Maria Bryl     

..................................................    


